ENGLISH VERSION
Destinataire: transalpin@alpconv.org
Object: The teaching game Transalpin

Dear Alpine Convention,
I’m [post] of/from [institution représentée]. In the framework of [année/projet], we are teaching our students about the activites of the Alpine region through a lot of different activities and outdoor trip. 
It’s been [durée] that we are using the tools provided by YOUrALPS, and we would like to add the “Transalpin” strategy game to our method to make our students aware of the connection between transport development and economy and tourism, and what are the consequences of these three factors on the Alpine environment. 
We would like a French version of the game.
· ADRESS: 
· Rentrer l’adresse d’expédition
You can contact us to discuss all the terms for the shipping.
[bookmark: _GoBack]Your faithfully,
Signature 













VERSION FRANCAISE
Destinataire : transalpin@alpconv.org
Objet : Le jeu éducatif Transalpin

Bonjour,

Je suis [post] du/de [institution représentée]. Dans le cadre de [année/projet], nous initions nos élèves aux activités de la région alpine à travers de nombreuses activités et sorties découvertes. 
Cela fait maintenant [durée] que nous utilisons les outils créés par YOUrALPS et afin de compléter notre offre pédagogique, nous aimerions acquérir le jeu de stratégie « Transalpin » pour aborder les questions de mobilités et de transport de la région. 
Nous souhaiterions donc une version française du jeu. 

· ADRESSE : 
· Rentrer l’adresse d’expédition

Nous restons à votre disposition pour régler toutes les modalités liées à l’envoie. 
Bien cordialement,
Signature

